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REPUBLIKA HRVATSKA                         Unešić,  06. svibnja 2019. godine 

ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA UNEŠIĆ  
OPĆINSKO VIJEĆE 

 

 

 

Z A P I S N I K   
SA 10. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE UNEŠIĆ 

 

 

 
Dana 06. svibnja 2019. godine u službenim prostorijama Općine Unešić, Dr. Franje 

Tuđmana br. 40, u Unešiću, s početkom u 12.30 sati, održana je 10. sjednica Općinskog 
vijeća Općine Unešić. 
 

PRISUTNI VIJEĆNICI: Ante Božić, Ante Parat, Radoslav Rajčić, Mate Burić, Vjekoslav 

Višić,  Marijan Madžar, Dinko Milić, Anita Višić. 

 

ODSUTNI: Petar Miljak, Mario Hrga (opravdano odsutni),  

                  Vatroslav Mrše. 

 

OSTALI PRISUTNI: općinski načelnik Općine Unešić Živko Bulat, zamjenik općinskog 
načelnika Valentin Pranić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica, 

računovodstvena referentica Vinka Paić. 

 

Zapisničar: Ankica Slavica. 
 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća Općine Unešić Ante Božić, pozdravlja vijećnike i ostale 
nazočne, utvrđuje da je na početku sjednice nazočno 7 od 11 vijećnika te da postoji kvorum za 
održavanje 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić.  
 

 Prije utvrđivanja dnevnog reda predsjednik Općinskog vijeća Ante Božić poziva 
vijećnike da temeljem  stavka 1. članka 45. Poslovnika općinskog vijeća Općine Unešić mogu 
postavljati pitanja općinskom načelniku, a u svezi poslova iz njegovog djelokruga rada. 

Sukladno stavku 3. istog članka vijećnik ima pravo postaviti jedno vijećničko pitanje. 
   

 Vijećnica Anita Višić postavlja pitanje općinskom načelniku: imam informacije da će 
u novo otvorenom vrtiću u Radoniću prijeći dosta djece koja sada idu u vrtić u Unešić iz 
razloga što je vrtić bolje opremljen i što će raditi dulje od vrtića u Unešiću. Također imam 
informaciju da će i teta iz vrtića u Unešiću prijeći raditi u Radonić tako da je upitno da li će 
vrtić u Unešiću imati uvjete za dulji rad (minimalni broj djece kojih mora imati je 5 da bi 
vrtić mogao raditi), zato pitam općinskog načelnika ima li rješenje da se vrtić u Unešiću ne 
zatvori u slučaju da se ovaj scenarij dogodi? 
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 Općinski načelnik odgovara da su to poluinformacije, jer vrtić u Unešiću radi, ima 11 
do 15 djece, dakle, stabilan je u svom radu. Manje je važno koja će teta raditi. Mi se nadamo 
da će vrtić opstati.  
 Drugih postavljenih pitanja nije bilo. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Božić za 10. sjednicu predlaže slijedeći  
 

 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 31. 
siječnja 2019. godine, 

2. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu, 

 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog 
 upravnog odjela 

3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 
2018. godinu, 

 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog 
 upravnog odjela 

4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg Izvještaja o izvršenju proračuna Općine 
Unešić za 2018. godinu, 
 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica 

5. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu, 

 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica 

6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2018. godinu, 
 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica 

7. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2018. godinu,   

 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica 

8. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa javnih potreba u 
sportu na području Općine Unešić za 2018. godinu, 
 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica 

9. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u 
kulturi na području Općine Unešić za 2018. godinu, predlagatelj: općinski načelnik, 
izvjestitelj: računovodstvena referentica, 

10. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa socijalne skrbi 
Općine Unešić za 2018. godinu,  
predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica, 

11. Prijedlog Zaključka o usvajanju Procjene rizika od velikih nesreća za Općinu Unešić, 
predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica, 

12. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju godišnje Analize stanja sustava civilne zaštite u 
2018. godini,  

predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica, 
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13. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika  Općine Unešić 
za razdoblje od srpnja do prosinca 2018. godine,  

predlagatelj: općinski načelnik. 
 

 

 Prijedloga za izmjenu i dopunu nije bilo te je predloženi dnevni red stavljen na 

glasovanje. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 7 vijećnika. 
 Konstatira se da je Dnevni red, utvrđen sa 7 (sedam) glasova za, što znači 
jednoglasno. 

 

 

Točka 1. Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 31. 

siječnja 2019. godine 

 
Primjedbi na zapisnik sa 9. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 31. 

siječnja 2019. godine nije bilo te je isti stavljen na glasovanje. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 7 vijećnika. 
Konstatira se da je Zapisnik usvojen sa 7 (sedam) glasova „za“, što znači 

jednoglasno.  

 

 

Točka 2. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu  
 U ovom trenutku na sjednicu je stigao vijećnik Marijan Madžar. 

Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica – obrazložila je prijedlog   

Odluke o izmjeni odluke o komunalnom doprinosu. Prema uputi Ureda državne uprave u 
Šibensko-kninskoj županiji, u Odluci o komunalnom doprinosu potrebno je članak 6.  
uskladiti s člankom 79. stavak 1. Zakona o komunalnom doprinosu („Narodne novine“, broj 

68/18, 110/18) kojim je propisano da se jedinična vrijednost komunalnog doprinosa određuje  
za pojedine zone u jedinici lokalne samouprave tako da je ta vrijednost najviša za prvu zonu, 
a manja za svaku iduću zonu, odnosno potrebno je jediničnu vrijednost komunalnog 
doprinosa u II. zoni, za građevine koje su navedene u uputi, umanjiti  u odnosu na jediničnu 
vrijednost komunalnog doprinosa u I. zoni, budući da jedinična vrijednost komunalnog 

doprinosa ne može biti ista za I. i za II. zonu. Sukladno predmetnoj uputi, izrađen je prijedlog 

Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu u tekstu kako je dostavljen vijećnicima na 
uvid zajedno s pozivom za sjednicu.  

 Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu 

usvojen sa 8 (osam) glasova „za“ što znači jednoglasno.  

 Odluka o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu se prilaže Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio. 

 

 

Točka 3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja 
otpadom za 2018. godinu 

 
 Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela  - obrazložila je ukratko prijedlog Zaključka 
o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 2018. godinu.  
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 Prema odredbama Zakona o održivom gospodarenju otpadom, Općina Unešić, kao 
jedinica lokalne samouprave, u obvezi je dostaviti godišnje izvješće o provedbi Plana 

gospodarenja otpadom. Plan gospodarenja otpadom za Općinu Unešić je prihvaćen od strane 
Općinskog vijeća na 5. sjednici, održanoj dana 29. svibnja 2018. godine. Izvješće se dostavlja 
Upravnom odjelu za zaštitu okoliša i komunalne poslove Šibensko-kninske županije. Izvješće 
je dostavljeno kao radni materijal uz poziv za 10. sjednicu. 

 U odnosu na prethodnu godinu posebnih novina nije bilo, osim što se povećala 
količina preuzetog miješanog komunalnog otpada. U 2018. godini preuzeto je ukupno 296 

tona, za razliko od 2017. godine kada je preuzeto 216 tona miješanog komunalnog otpada. 
U 2018. sav prikupljeni otpad se odlagao na privremeno odlagalište „Moseć“. Podaci o 

lokacijama odbačenog otpada tzv. divlja odlagališta, kojih je ukupno 39, također su ostali 
isti. 

 Vijećnica Anita Višić postavlja pitanje općinskom načelniku u svezi unaprijeđenija 

sustava gospodarenja otpadom, odnosno odvojenog prikupljanja 60% komunalnog otpada. 

Da li se išta poduzelo po tom pitanju? Koliko je realno da se to provede do 2022. godine, 

znajući strukturu stanovništva općine i koliko bi to koštalo te koliko je Općina do sada uložila 
kako bi se sustav unaprijedio? 

 Općinski načelnik odgovara da je Općina Unešić osnovala poduzeće, trgovačko 
društvo Eko Zagora d.o.o., s dva zaposlena djelatnika  te sklopila Ugovor s društvom Bikarac 

d.o.o. jer je privremeno odlagalište „Moseć“ zatvoreno od travnja 2019. godine i sav 

komunalni otpad se vozi na odlagalište Bikarac. Sklapanjem ugovora cijena troška za 
zbrinjavanje otpada je porasla sa 130,00 kn na 360,00 po toni, pa će se cijena koju plaćaju 
korisnici prilagoditi povećanju troškova odlaganja smeća. Nadalje, donesene su potrebne 
odluke na ovu temu, imamo zelene otoke za prikupljanje stakla, papira, plastike i posebne 

kontejnere za prikupljanje tekstila. Također je planirana nabavka mobilnog reciklažnog 
dvorišta te vrećica za odvajanje komunalnog otpada. 
 Nakon daljnje kraće rasprave pristupilo se glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana 
gospodarenja otpadom za 2018. godinu usvojen većinom glasova i to sa 7 (sedam) glasova 

„za“ i 1 (jedan) suzdržan.  

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 2018. 
godinu se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg Izvještaja o izvršenju proračuna 
Općine Unešić za 2018. godinu 

  
 Računovodstvena referentica Vinka Paić – obrazložila je prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju Godišnjeg Izvještaja o izvršenju proračuna Općine Unešić za 2018. godinu. 

 Vijećnica Anita Višić: kao i svake godine, vidi se da je i proračun za 2018. godinu 

nerealno planiran. Vidljivo je, da je samo 40% ostvareno od planiranih 13.000.000,00 kn. 

Jedino je indeks povećanja izdvajanja za plaće i ostalih rashoda za zaposlene u odnosu na 
2017. godinu 190,29 kn, što znači da je bruto iznos plaća povećan za više od 90%. 
 Računovodstvena referentica Vinka Paić odgovara da je u 2018. godini u rujnu 

započela provedba  projekta „Zaželi“ u kojem je zaposleno 20 žena. U 2018. godini započela 
je i gradnja ceste Unešić-Vinovo, također je planirana gradnja društvenog doma, a ostvaren 

je samo dio. Plaće nisu porasle, nego rashodi za zaposlene obuhvaćaju troškove javnih 
radova, projekta Zaželi, plaće Vlastitog pogona te zaposlenih u Općini. 
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 Nadalje, vijećnica Anita Višić  pita za sufinanciranje autobusne linije Split - Vinovo – 

Planjane. Za 2018. godinu, prijevozniku Promet Split d.o.o.  platilo se 154.800,00 kn. Koliko 

se putnika vozi tom linijom i da li ta linija još vozi? 

 Općinski načelnik odgovara da je trošak održavana ove linije 12.900,00 kn mjesečno. 
Ova linija predstavlja dnevnu komunikaciju sa Splitom. Korisnici ove linije su zadovoljni te 

ćemo ovu liniju održavati dokle god budemo mogli. 
 Vijećnik Ante Parat predlaže uvesti 4. razinu za „Planirano“. 

 Nakon daljnje kraće rasprave pristupilo se glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg Izvještaja o izvršenju 
proračuna Općine Unešić za 2018. godinu, usvojen većinom glasova i to sa 7 (sedam) 

glasova „za“ i 1 „suzdržan“.  

Zaključak o prihvaćanju Godišnjeg Izvještaja o izvršenju proračuna Općine Unešić za 
2018. godinu se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 5.  Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 
 U ovom trenutku sjednicu je napustila vijećnica Anita Višić. 
 Računovodstvena referentica  – obrazložila je prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata 

za 2018. godinu. 

 Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 7 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu, usvojen 

sa 7 (sedam) glasova „za“ što znači jednoglasno.  

 Odluka o raspodjeli rezultata za 2018. godinu se prilaže Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio. 

 

 

Točka 6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2018. godinu 

 
 Računovodstvena referentica – obrazložila je prijedlog Zaključka o prihvaćanju 
Izvješća o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 
području Općine Unešić za 2018. godinu. 

 Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 7 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 
održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2018. 

godinu, usvojen sa 7 (sedam) glasova „za“ što znači jednoglasno.  

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2018. godinu se prilaže Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio. 
 

 Točka 7. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2018. godinu  

 
 Računovodstvena referentica – obrazložila je prijedlog Zaključka o prihvaćanju 
Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 
području Općine Unešić za 2018. godinu.  

 Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  
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 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 7 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 
gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2018. 
godinu, usvojen sa 7 (sedam) glasova „za“ što znači jednoglasno. 
 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2018. godinu se prilaže Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 8. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u 

sportu na području Općine Unešić za 2018. godinu  

 
Računovodstvena referentica – obrazložila je prijedlog Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području Općine Unešić za 2018. 

godinu.  

Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 7 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 
javnih potreba u sportu na području Općine Unešić za 2018. godinu usvojen sa 7 (sedam) 

glasova „za“, što znači jednoglasno. 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na 

području Općine Unešić za 2018. godinu se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 9. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u 

kulturi na području Općine Unešić za 2018. godinu  

 
Računovodstvena referentica – obrazložila je prijedlog Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Općine Unešić za 2018. 

godinu.  

Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 7 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 
javnih potreba u kulturi na području Općine Unešić za 2018. godinu usvojen  sa 7 (sedam) 

glasova „za“, što znači jednoglasno. 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na 

području Općine Unešić za 2018. godinu se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 10. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa socijalne skrbi 

Općine Unešić za 2018. godinu  

 
Računovodstvena referentica – obrazložila je prijedlog Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o izvršenju Programa socijalne skrbi Općine Unešić za 2018. godinu.  

Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 7 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 
socijalne skrbi  Općine Unešić za 2018. godinu usvojen  sa 7 (sedam) glasova „za“, što znači 
jednoglasno. 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa socijalne skrbi Općine Unešić 
za 2018. godinu se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 11. Prijedlog Zaključka o usvajanju Procjene rizika od velikih nesreća za Općinu 
Unešić   
 Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela - obrazložila je prijedlog Zaključka o 
usvajanju Procjene rizika od velikih nesreća za Općinu Unešić, koja je dostavljena 

vijećnicima na uvid zajedno s pozivom za sjednicu. 
 Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 7 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o usvajanju Procjene rizika od velikih nesreća 
za Općinu Unešić usvojen sa 7 (sedam) glasova „za“, što znači jednoglasno. 

 Zaključak o usvajanju Procjene rizika od velikih nesreća za Općinu Unešić se prilaže 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 12. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju godišnje Analize stanja sustava civilne zaštite 
u 2018. godini  
 Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela - obrazložila je prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju godišnje Analize stanja sustava civilne zaštite u 2018. godini. 

 Nakon kraće rasprave pristupilo se glasovanju. 
 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 7 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju godišnje Analize stanja sustava 
civilne zaštite u 2018. godini usvojen sa 7 (sedam) glasova „za“, što znači jednoglasno. 

 Zaključak o prihvaćanju godišnje Analize stanja sustava civilne zaštite u 2018. godini 
se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

         

 

Točka 13. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine 
Unešić za razdoblje od srpnja do prosinca 2018. godine  
 

 Općinski načelnik Živko Bulat  –podnio je izvješće o svom radu za razdoblje srpanj – 

prosinac 2018. godine. 

 Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 7 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o radu općinskog 
načelnika za razdoblje srpanj - prosinac 2018. godine usvojen  sa 7 (sedam) glasova „za“ što 
znači jednoglasno. 
 Zaključak o prihvaćanju izvješća o radu općinskog načelnika za razdoblje od srpanja 

do prosinca 2018. godine se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

          

 

Sjednica je završila u 13.45 sati. 

 

 

OPĆINSKO VIJEĆE 

OPĆINE UNEŠIĆ 

 

 

ZAPISNIČAR:                PREDSJEDNIK 

                    OPĆINSKOG VIJEĆA 

Ankica Slavica                           Ante Božić  
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